

July 20, 2025 التاريخ: 20 يوليو 2025م

After Compliments,

تحية طبية و بعد،

Subject: Renaissance Services SAOG renews the appointment of **United Securities as Liquidity**

Provider

الموضوع: النهضة للخدمات ش.م.ع.ع تجدد تعيين المتحدة للأوراق المالية كمزود للسيولة

With reference to our disclosure dated August 7, 2024, Renaissance Services SAOG ('Renaissance') would like to announce the renewal of its agreement with United Securities as the Liquidity Provider for the Company's shares listed on MSX.

بالإشارة إلى إفصاحنا بتاريخ 7 أغسطس 2024، تود النهضة للخدمات ش.م.ع.ع ("النهضة") أن تعلن عن تجديد تعيين المتحدة للأوراق المالية كمزود لخدمة السيولة لأسهم النهضة المدرجة في بور صبة مسقط

The agreement will be effective from July 17, 2025, for a period of one year until July 16, 2026, subject to renewal. United Securities will commence trading independently on Sunday, July 20, 2025, within specific controls and standards according to the requirements mandated by the regulatory authorities.

الاتفاقية سارية اعتباراً من تاريخ 17 يوليو 2025م، لمدة عام واحد، وستنتهى في 16 يوليو 2026م، وستكون قابلة للتجديد. وستبدأ المتحدة للأور إق المالية التداول بشكل مستقل يوم الأحد الموافق 20 يوليو 2025م، حسب الضوابط والمعايير المحددة من قبل الجهات

ومن المتوقع من هذه الاتفاقية مع المتحدة للأوراق المالية أن تسهم The arrangement with United Securities is expected to maintain the liquidity in the Company's shares.

في الحفاظ على سيولة أسهم الشركة.

With best regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

For/ Renaissance Services SAOG



عن/ شركة النهضة للخدمات شمعع